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OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 

Številka: 9000-0001/2018- 
Datum: 17.11.2021 
 

Z A P I S N I K 
 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v sredo, dne 17.11.2021, 

s pričetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi v pritličnih prostorih Občine Radenci, Radgonska 

cesta 9g, 9252 Radenci. 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, Miran JELEN, Mihael KLOBASA, Drago KOCBEK, Vladimir 

RANTAŠA (preko oddaljene povezave), Mitja ŠKERGET, Jožef TOPLAK, Melita ŽITEK, 

Karmen ŽIBRET KAUČIČ, Toni ŽITEK, Srečko BODANEC, Dušan DOMANJKO,  Ivan 

KLOBASA, Štefanija LESJAK. 
 

ODSOTNI: Alja DOMJAN 
 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 
 

PRISOTNA OBČINSKA UPRAVA: Sabina Gutalj, direktorica OU, Zdenka Štefanec, Jasna 

Divjak, vse občinska uprava (v nadaljevanju OU). 
 

OSTALI PRISOTNI: Bojan Rajk- novinar, Igor Dimnik - Kaliopa. 

 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 13 

svetnic in svetnikov. 
 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 
 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 25. redne seje OS. 
 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s sledečo točko: 

• Potrditev mandata nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Radenci 
 

Predsedujoči je dal predlagano razširitev dnevnega reda v razpravo. 
 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje dnevni red 25. redne seje OS s 

predlagano razširitvijo dnevnega reda: 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 24. redne seje občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 6. izredne seje občinskega sveta 

3. Potrditev zapisnika 7. izredne seje občinskega sveta 

4. Potrditev zapisnika 15. dopisne seje 

5. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

6. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

7. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

8. Sklep o sprejemu mandata nadomestnega člana občinskega sveta 

9. Predlog Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2021- 

Rebalans ΙΙ 
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10. Predlog  Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča na območju 

Občine Radenci – prva obravnava 

11. Predlog sklepa o pridobitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Predlagan razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 
 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
Seji se je pridružila svetnica Štefanija LESJAK. 
 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/1 
 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 24. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 14.9.2021. 
 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

➢ AD 2  POTRDITEV ZAPISNIKA 6. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
Drago Kocbek je razpravljal o predlaganih dnevnih redih in poziva, da se v prihodnje 

upošteva predloge svetnikov. Pojasni, da se ne strinja z vsebino zapisnika. 

 

Predsedujoči je podal odgovor na razpravo ter dal na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/2 
 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 6. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 6.9.2021. 
 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI sta glasovala 2 člana sveta. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

➢ AD 3  POTRDITEV ZAPISNIKA 7. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/3 
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Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 7. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 27.9.2021. 
 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

➢ AD 4  POTRDITEV ZAPISNIKA 15. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/4 
 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 15. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 20.9.2021. 
 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

➢ AD 5 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 
 

Predsedujoči je podal sledeče informacije o dejavnostih, ki so potekale v času med sejama: 

 

• Predsedujoči je prisotne seznanil o tem, da se je pričela priprava gradbišča in 

začetek gradnje čistilne naprave v Občini Radenci. Razrešili smo problem 

financiranja, država nam je zagotovila 2 milijona eur nepovratnih sredstev. Razliko 

v višini 1.700.000 eur zagotavlja občina sama. 

• Ministrstvo za šolstvo nam je nakazalo 800.000 EUR za telovadnico na Kapeli. 91 

% denarja telovadnice na OŠ smo že plačali. Trenutno stanje denarja na TRR občine 

je 3.210.000 eur. Sprejeli smo vlogo za podaljšanje roka (30 dni) izvedbe 

telovadnice na Kapeli, navedeno kot posledica razhajajoče se epidemije. Telovadnica 

bo končana do 31.1.2022, podaljšanju vloge bomo ugodili, 25.12.2021 bomo izvedli 

dan odprtih vrat telovadnice. 

• Rekonstrukcija ceste v Murščaku se konča 23.11.2021. 

• V glavnem delu so končana dela na cesti Kapelski Vrh - Janžev Vrh ter cesta Graba. 

• Vsa ostala gradbišča zaključujemo in pričakujemo končanje del s koncem tega 

meseca, z izjemo telovadnice, čistilne naprave in novega bloka zraven občine.  

• Pridobiva se gradbeno dovoljenje za novih 153 stanovanj pri Dosor-ju. Pričakuje se 

pridobitev gradbenega dovoljenja do januarja 2022. 

• Pripravljajo se podrobni prostorski načrti: ureditev parkovnega območja, območja 

pri Jagru, zelenica na Kidričevem naselju pri Mohor-ju. Do konca februarja oz. 

najkasneje marca 2022 naj bi se končali podrobni prostorski načrti Občine Radenci. 

Župan pojasni, da trenutno vodstvo občine prostorske podrobne načrte zaključi v 

roku 6 mesecev, prej pa so postopki potekali celih 8 let. 
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• V prvo fazo preveritve je šel tudi mednarodni evropski projekt, v okviru katerega 

obnavljamo 6 marel v parku in pričakujemo 600.000 eur. Računamo, da bi bila 

odločitev o sofin. izdana še v tem letu. Župan je za 7 let imenovan v Kohezijski svet 

za vzhodno regijo, iz Pomurja sta 2 predstavnika.   

• Pričakujemo obisk vlade, najavljeni so 4. ministri: Ministrstvo za okolje in prostor, 

Ministrstvo za notranje zadeve s sekretarjem, Ministrstvo za šolstvo in Ministrtvo za 

kohezijo. Podrobnosti se še dogovarjajo. Ministrstvom bomo predstavili razvojne 

projekte občine ter interes občine. Interes občine je dokončna ureditev parkovnega 

območja, pridobitev v last celotnega parka, ureditev parka, celotna zamenjava 

infrastrukture (H20 in kanal) v naselju Radenci ter ureditev potoka skozi Boračevo. 

• Borimo se za pridobitev dodatnih sredstev sanacije OŠ na Kapeli v celoti, zgraditev 

5. oddelka na Kapeli, pridobivanje novih učilnic na Kapeli, obnova tistega dela v OŠ 

Radenci, ki še ni bil dokončan. Skušali bomo obdržati enoten vrtec, s tem, da ima 

Vrtec na Kapeli svojo avtonomijo, s 1.9.2022 odpremo še en oddelek in vse 

aktivnosti (vezane na vrtec na Kapeli), se bodo izvajale na Kapeli. V prejšnjem 

mandatu je bil poskus zapiranja enot vrtca: enota Janžev Vrh se je zaprla, zaprl se 

je oddelek na Kapeli, kar pa ni strategija tega vodstva občine. Strategija tega 

vodstva je, da Vrtec na Kapeli na vsak način ostane. Tudi zato, ker si vsi 

prizadevamo za razvoj podeželja. Tokrat imamo več otrok vpisanih na Kapeli, kot v 

Radencih in tako tudi mora ostati. 

• Športni center Ivanke Serec: končano je dodatno igrišče. Tudi za otroke se je naredil 

dodaten stadion, odbojka na mivki, fitnes v naravi – vsa dela se bodo v kratkem 

končala.  

• Problem NK Slatina še ni rešen. Kljub pozivu občinskega sveta in nadzornega odbora 

NK Slatina ni podal poročil, prinesel je le kup računov brez obrazložitve. 

Predsedujoči predlaga, da v zadevi odloči nadzorni odbor občine. Občina Radenci 

omogoča klubu v vmesnem času nemoteno brezplačno treniranje. Občina je s 

problematiko obvestila Ministrstvo za šport ter kopije poročil iz leta 2019 in 2020 

poslala njim v vednost.  

• Predsedujoči ugotavlja, da je trenutno vodstvo občine po treh letih vodenja občine 

zbralo toliko evropskih sredstev, kot so jih zbrali vsi župani skupaj. Zahvala gre 

vsem, ki so pomagali, predvsem NSI, SDS (G. Himelrajh), nikakor se ne more 

zahvaliti Alji Domjan. Največja zahvala gre stranki SMC in SMS, s katerimi smo res  

delali in ustvarjali dobro. Župan želo tovrstno sodelovanje tudi naprej, vse navedeno 

v korist razvoja turističnega kraja in v smislu zastavljene strategije. Politične 

stranke so pomagale pri pridobitvi finančnih sredstev, za kar jim je hvaležen. 

 

➢ AD 6 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 

G. TONI ŽITEK 
Pove, da ni prejel seznama plačil NK Mura za Športni center Ivanke Serec. Predsedujoči 

željene podatke vroči svetniku Toniju Žitku na seji OS, s čimer takoj poda odgovor na 

zastavljeno pobudo/vprašanje G. Tonija Žitka. 
 

G. DRAGO KOCBEK 
Pove, da je prejel pomanjkljive pisne odgovore na zastavljena vprašanja prejšnjih sej in 

prosi, da se mu popolne odgovore pripravi pisno in se mu jih pošlje domov.  

 

Zastavi naslednja vprašanja občanov: 
1-Ali je v zemljiški knjigi že urejena sprememba parcele kulturnega spomenika na Kapeli? 
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2-Zakaj se v prihodnjem letu ne gre v popolnoma novi odlok o NUSZ z razgrnitvijo 

izračunov pred vsemi zavezanci in predodločbami po vzoru Občine Rogaševci? 
3-Za kakšno vrednost bo občina odkupila zemljišče za režijski obrat od podjetja Logistika 

Škerget in kakšna je ocenjena vrednost zemljišča? 
4-Kolikšna je skupna vrednost izstavljenih računov tujim klubom za uporabo ŠRC? 
5-Kolikšen je prihodek občine od najemnin na Fontani in Mini golfu in kolikšen je prihodek 

občine po pokritju stroškov prireditev, ki jih je financirala občna na obeh najemnih 

lokacijah? 
6-Kdo so lastniki prodanih občinskih stanovanj? 
7-Kdo so neidentificirane osebe, ki najemnike v imenu novih lastnikov obiskujejo v njihovih 

privatnih prostorih in kdo jim je posredoval podatke o najemnikih? 
8-V katerih pravnih zadevah je občino oz. župana zastopala Odvetniška pisarna Stušek v 

letih 2019-2021, ki je v omenjenem obdobju občini izstavila račune v skupni vrednosti 

104.200 eur? 
9-Kdaj bo razveljavljen sklep OS z dne 29.6.2021 o predvideni izločitvi Vrtca Grozdek na 

Kapeli iz Vrtca Radenci – Radenski Mehurčki k Osnovni šoli Kapela? 
 

G.  MITJA ŠKERGET 
1-Demontira informacijo, ki kroži po Radencih glede lastništva, saj ni pravilna. Nikoli in 

nikdar se niso pogovarjali o nakupu zemljišča v tem mandatu. V prejšnjem mandatu so res 

prodali zemljišče občini, a slednje zaradi reševanja problematike odpadkov v Občini 

Radenci, navedeno na pobudo občine. Spoštuje dogovor z županom, da se v tem mandatu 

s svetniki ne sklepa poslov, ki bi vzbujali dvom pristranskosti. 

2-Zgodila se je nesreča na prehodu pri Merkatorju. Poda pobudo, da se pri Občini uredi 

prehod za pešce, saj ljudje na tem območju pogosto prečkajo cesto. Župan pojasni, da so 

slednje že 2x skušali urediti, pa občina ne dobi dovoljenja. 

 

GA. KARMEN ŽIBRET KAUČIČ 
1-Vpraša, kdo je odgovoren za ceste (primeroma Ljutomerska, Kajuhova). Pojasni, da 

kmetje po oranju ne očistijo blata iz cest. Poziva, da se kmete opozori/kaznuje oz. pokliče 

policijo. Istočasno je nekdo pri Debelem križu podrl tablo in je ni popravil. 

Župan pojasni, da bodo kmetje morali paziti in pred sčistiti pnevmatike prihodom na 

občinske ceste. 

2-Zastavi vprašanje, koliko stroškov povzročajo prireditve. Strinja se z županom glede 

izvedbe prireditev. Turistična taksa se je v preteklosti pobirala, v turizem pa se je malo 

vrnilo. Turistična taksa v tem kraju je bila pobrana v velikem znesku, pomembno je, da se 

začne porabljati za prireditve, bodisi na Mini golfu ali Vinski fontani. Pohvali Vinsko fontano 

ter pojasni, da si bodo še v prihodnje prizadevali oživiti turistične lokacije. Predlaga, da se 

večji del turistične takse porabi tudi za prireditve in zadovoljstvo turistov v našem mestu.  

3-Pojasni, da je nekdanji TIC sramota. Predlaga, da se uredi na način, da se v TIC da 

nekega študenta, z namenom ureditve zadeve.  

 

G. MIRAN JELEN 
Predlaga, da Drago Kocbek poskuša pomagati urediti cesto na Titovi 4 (zadeva Koren – 

Slana – Žnidarič). Cesta je v privat lasti, saj jo je imel gospod v takratnem obdobju možnost 

odkupiti. Gospa ima 80 let in se ji je postavila rampa. Gospa sicer ima pilot, a ji povzroča 

težave. 

 

➢ AD 7 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 
 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE G. DRAGO KOCBEK 
-Parcela, kjer stoji spomenik, se je ustrezno spremenila. 
- Odlok NUSZ bomo sprejeli na novo, postopek je isti kot v Občini Rogaševci. Vsi občani 

bodo prejeli informativne izračune; Zadeve smo primerjali z Občino Rogaševci. 
-Parcele pri Škergetu: župan pojasni, da če so nekoč podjetniki, ki so sedeli v občinskem 

svetu, sklepali posle z občino, se v tem mandatu to ne bo dogajalo. Režijski obrat v tem 

trenutku ne rabi nobenih prostorov, saj ima v kleti veliko prostora, nekaj prostora ima v 
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brezplačni uporabi od Radenske. 
- Tuji klubi: NK Mura so imeli termine, ostali klubi imajo možnost zahtevati podatke. Gre 

za cca 25.000 eur - 28.000 eur skupnih sredstev, ki jih v naslednjem letu namenjamo za 

šport našim klubom. Kar smo dobili iz športa, bomo v šport vračali. 
- Najemnina Fontana in Mini golf: pogodbe so preproste in najem se plačuje po prometu;  

Občina te objekte ni naredila zato, da bi z njimi služila, ampak zato, da promoviramo 

turistično ponudbo občine. Imamo skoraj cca 200.000 eur turistične takse, ki se nikoli ni 

pravilno uporabljala. Namenjena je turistični infrastrukturi in prireditvam. Taksa se mora 

nameniti tudi prireditvam – denar gre iz naslova turistične takse, kar je tudi prav. 

-Najemniki občinskih stanovanj: objavljena je bila javna dražba z vsemi potrebnimi 

podatki; vsem stanovalcem smo stanovanja ponudili v odkup. Zainteresiranim kupcem smo 

organizirali ogled in ogledi so bili najavljeni ter v prisotnosti nekoga od občine. Tudi SIM je 

v preteklosti prevzel cca 40. socialnih stanovanj in se nihče ni spraševal, kaj se je s temi 

stanovanji zgodilo. Vsem stanovalcem bomo poslali pisni dopis, kjer jih bomo seznanili z 

njihovimi pravicami. Dražba je bila javna. Kdor želi izvedeti, kdo je kupec stanovanj, lahko 

pride po informacijo na občino. 
-Odvetniška pisarna Stušek je Občino Radenci zastopala v več postopkih pri zadevi SIM, 

saj nam SIM še vedno dolguje denar.  ASD je kazensko ovadil župana; zadeva je končana.   

ASD toži občino za odškodnino, ker smo prekinili pogodbo. Odvetniška pisarna Stušek je 

sodelovala tudi v pogovorih za odkup Dosorja, Čistilne naprave Radenci in avtomatsko 

pomenijo nek strošek, ki se mu ne gre izogniti. Tudi župan je imel odvetniško pisarno 

Stušek v osebnih zadevah, ki jih je plačal osebno. Končan je postopek proti G. Kaučiču. Vsi 

računi so dostopni na občini. Ne pristane pa na to, da se Irena Petek trudi, da ji moramo 

posredovati podatek, koliko sredstev je občina nakazala na njen TRR. Župan meni, da si 

občanka lahko podatke pribavi sama. Kljub navedenemu ji bomo podatke posredovali. 
-Vrtec: Noben sklep o pripojitvi še nismo sprejeli, temveč le sklep o nameri oz. začetku 

postopka. Ni potrebe, da sprejmemo kakršenkoli sklep. Opravili so razgovor z ravnateljico; 

pričakujemo, da Kapela dobi avtonomije odločanja. V kolikor bo to omogočeno, se postopek 

združitve ne bo nadaljeval. Sklep je tako nesmiseln in nepotreben. 
-Občina Radenci je poskrbela, da je spomenik na Kapeli pisan na ustrezno parcelo, skladno 

z dejanskim stanjem. Občina Radenci je ustvarila Register kulturnih spomenikov in zadeve 

ustrezno uredila. 
 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE G. MITJA ŠKERGET 
1- Župan pojasni, da obstaja dogovor med županom in svetniki, da se v tekočem mandatu 

ne dovoli poslov med Občino Radenci in podjetji svetnikov. 

2-Glede nesreče pri Merkatorju: župan pojasni, da so že 2x skušali urediti zadevo, pa 

občina ne dobi dovoljenja. Občina si bo prizadevala ponovno urediti zadevo v skladu s 

podano pobudo. 

 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE GA. KARMEN ŽIBRET KAUČIČ 
1-Glede urejanja cest: Župan pojasni, da bodo kmetje morali paziti in pred prihodom na 

občinske ceste gume oprati. Če se na teren pošlje redarsko službo, je kazen takoj 1.000 

eur. Župan pojasni, da se je kmete v preteklosti že opozorilo na nepravilnosti. Občinske 

ceste imajo omejitev 3,5 tone in niso bile delane za velike in težke traktorje s prikolicami. 

OS je sprejel odločitev, da v Občini Radenci redarsko službo ne bomo uporabljali za promet. 

V tem mandatu nihče ni bil kaznovan za nepravilno parkiranje. 

2-Glede porabe turistične takse: Župan pojasni, da bomo cca 120.000 eur namenili za 

turistično infrastrukturo, 80.000 eur pa za prireditve. Preostanek denarja bo šel za 

turistične točke. 

3-Glede TIC-a Župan pojasni, da se bo Vila Marija uredila, v spodnjem delu je planirana 

turistična pisarna s kavarno. Strinja se s predlogom svetnice Kaučič da uredijo zadeve v 

TIC-u v času največje sezone. 

 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE G. MIRAN JELEN 

Župan se s podano pobudo strinja in predlaga pomoč pri ureditvi zadeve.  
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➢ AD 8 UGOTOVITVENI SKLEP O POTRDITVI MANDATA NADOMESTNEGA 

ČLANA OBČINSKEGA SVETA 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli po elektronski pošti kot točko, s katero se razširi 

dnevni red seje OS. 
 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/5 
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o potrditvi mandata nadomestnega 

člana Občinskega sveta Občine Radenci, Srečka Bodanca. 
 

Navzočnost je priglasilo 14  članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

➢ AD 9 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE 

RADENCI ZA LETO 2021- REBALANS II 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
 

Uvodno obrazložitev je podal župan, Roman LELJAK. Sklicani so bili odbori in sicer: 
Statutarno pravna komisija, Odbor za okolje, Odbor za finance. 
 

Razpravljal je Drago Kocbek. Župan Občine Radenci je podal odgovore. 
Glede nakupa parcele pri cerkvi v Radencih: Občina Radenci bo kupila zgolj po izklicni ceni. 

Če bo kdo ponudil več, občina odstopi od nakupa. 

 

Predsedujoči je predlagal 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/6 
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 

Občine Radenci za leto 2021 – REBALANS II. 
 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

➢ AD 10 PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA 

ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU OBČINE RADENCI – PRVA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 
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Razpravljal je Toni Žitek, ki predlaga do naslednje seje pripravo cca 30. - 40. izračunov 

NUSZ (za posamična območja). G. Dimnik se zaveže pripraviti zahtevane izračune do 

naslednje seje OS. 
Razpravljal je tudi G. Drago Kocbek. Župan pojasni, da se vaški vodovodi črtajo, čistopis 

gradiva za 2. obravnavo OS bo slednje zajemal. 
 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/7 
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o nadomestilu stavbnega zemljišča na 

območju Občine Radenci vključno s predlagano 

spremembo - v prvi obravnavi. 
 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

➢ AD 11 PREDLOG SKLEPA O PRIDOBITVI GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

LOKALNEGA POMENA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. 
 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 
 

Razpravljal je Drago Kocbek. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 
 

PREDLOG SKLEPA 25OS/8 
 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o pridobitvi grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena. 
 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 
 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
 

Sklep je bil sprejet. 
 

Naslednja seja bo 21.12.2021. 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 19. uri. 

Zapis pripravila: 

Jasna DIVJAK        Roman LELJAK, 

        ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


